

THE CASE FOR LOAN PROTECTION

If you lost your job, could EI cover your living expenses?

Employment Insurance can provide temporary income support to qualifying individuals in the event of job loss. However, it will not fully replace your former income and might not be sufficient to cover all your expenses until you can find a new job.

Annual Income*		Employment Insurance
Gross amount	Net income	Maximum amount (55% of net income)
\$150,000	\$88,410	\$24,262**
\$140,000	\$82,516	
\$130,000	\$76,622	
\$120,000	\$70,728	
\$110,000	\$64,834	
\$100,000	\$65,730	
\$90,000	\$59,157	
\$80,000	\$52,584	
\$70,000	\$46,011	
\$60,000	\$39,438	\$23,719
\$50,000	\$37,350	\$20,164
\$40,000	\$29,880	\$16,255
\$30,000	\$22,410	\$12,260
\$20,000	\$14,940	\$8,348

**Maximum annual income from Employment Insurance is \$24,262.

*Disclaimer: For simplification purposes net income was calculated based on a national combined average of federal and provincial income tax. *(\$20-50,000 at 25.3%, \$60-100,000 at 34.3%, \$110-150,000 at 41.1%). Tax rate will vary based on annual income and province. Some variables (such as marital status and others) have been assumed. This document is for illustration purposes and does not represent financial advice or legal authority and shall be used for approximation purposes only.

THE CASE FOR LOAN PROTECTION

If you lost your job, could EI cover your living expenses?

Employment Insurance can provide temporary income support to qualifying individuals in the event of job loss. However, it will not fully replace your former income and might not be sufficient to cover all your expenses until you can find a new job.

Monthly Income*		Employment Insurance
Gross amount	Net income	Maximum amount (55% of net income)
\$12,500	\$7,363	\$2,022**
\$11,667	\$6,872	
\$10,833	\$6,381	
\$10,000	\$5,890	
\$9,167	\$5,399	
\$8,333	\$5,475	
\$7,500	\$4,928	
\$6,667	\$4,380	
\$5,833	\$3,832	
\$5,000	\$3,285	\$1,977
\$4,167	\$3,114	\$1,680
\$3,333	\$2,491	\$1,355
\$2,500	\$1,868	\$1,022
\$1,667	\$1,246	\$696

**Maximum monthly income from Employment Insurance is \$2,022.

*Disclaimer: For simplification purposes net income was calculated based on a national combined average of federal and provincial income tax *(\$1,667-4,167 at 25.3%, \$5-8,333 at 34.3%, \$9,167-12,500 at 41.1%). Tax rate will vary based on annual income and province. Some variables (such as marital status and others) have been assumed. This document is for illustration purposes and does not represent financial advice or legal authority and shall be used for approximation purposes only.

LES ARGUMENTS EN FAVEUR DE LA PROTECTION DE PRÊT

Si vous perdiez votre emploi, l'assurance-emploi pourrait-elle couvrir vos frais de subsistance?



L'assurance-emploi peut fournir une aide temporaire aux personnes remplissant les conditions requises en cas de perte d'emploi. Toutefois, elle ne remplacera pas entièrement votre ancien revenu et pourrait ne pas suffire à couvrir toutes vos dépenses jusqu'à ce que vous trouviez un nouvel emploi.

Revenu annuel*		Assurance-emploi
Montant brut	Revenu net	Montant maximum (55 % du revenu net)
150 000 \$	88 410 \$	24 262 \$**
140 000 \$	82 516 \$	
130 000 \$	76 622 \$	
120 000 \$	70 728 \$	
110 000 \$	64 834 \$	
100 000 \$	65 730 \$	
90 000 \$	59 157 \$	
80 000 \$	52 584 \$	
70 000 \$	46 011 \$	
60 000 \$	39 438 \$	
50 000 \$	37 350 \$	20 164 \$
40 000 \$	29 880 \$	16 255 \$
30 000 \$	22 410 \$	12 260 \$
20 000 \$	14 940 \$	8 348 \$

** Le revenu annuel maximum de l'assurance-emploi est de 24 262 \$.

* Clause de non-responsabilité : Par souci de simplification, le revenu net a été calculé sur la base d'une moyenne nationale combinée de l'impôt fédéral et provincial sur le revenu. * (20 000 \$ à 50 000 \$ à 25,3 %, 60 000 \$ à 100 000 \$ à 34,3 %, 110 000 \$ à 150 000 \$ à 41,1 %). Le taux d'imposition varie en fonction du revenu annuel et de la province. Certaines variables (telles que l'état civil et autres) ont été supposées. Le présent document est fourni à titre d'illustration et ne constitue pas un conseil financier ni une autorité juridique. Il ne doit être utilisé qu'à des fins d'approximation.

LES ARGUMENTS EN FAVEUR DE LA PROTECTION DE PRÊT

Si vous perdiez votre emploi, l'assurance-emploi pourrait-elle couvrir vos frais de subsistance?



L'assurance-emploi peut fournir une aide temporaire aux personnes remplissant les conditions requises en cas de perte d'emploi. Toutefois, elle ne remplacera pas entièrement votre ancien revenu et pourrait ne pas suffire à couvrir toutes vos dépenses jusqu'à ce que vous trouviez un nouvel emploi.

Revenu mensuel*		Assurance-emploi
Montant brut	Revenu net	Montant maximum (55 % du revenu net)
12 500 \$	7 363 \$	2 022 \$**
11 667 \$	6 872 \$	
10 833 \$	6 381 \$	
10 000 \$	5 890 \$	
9 167 \$	5 399 \$	
8 333 \$	5 475 \$	
7 500 \$	4 928 \$	
6 667 \$	4 380 \$	
5 833 \$	3 832 \$	
5 000 \$	3 285 \$	1 977 \$
4 167 \$	3 114 \$	1 680 \$
3 333 \$	2 491 \$	1 355 \$
2 500 \$	1 868 \$	1 022 \$
1 667 \$	1 246 \$	696 \$

** Le revenu mensuel maximum de l'assurance-emploi est de 2 022 \$.

* Clause de non-responsabilité : Par souci de simplification, le revenu net a été calculé sur la base d'une moyenne nationale combinée de l'impôt fédéral et provincial sur le revenu. *(1 667 \$ à 4 167 \$ à 25,3 %, 5 000 \$ à 8 333 \$ à 34,3 %, 9 167 \$ à 12 500 \$ à 41,1 %). Le taux d'imposition varie en fonction du revenu annuel et de la province. Certaines variables (telles que l'état civil et autres) ont été supposées. Le présent document est fourni à titre d'illustration et ne constitue pas un conseil financier ni une autorité juridique. Il ne doit être utilisé qu'à des fins d'approximation.